
Beste Riette,

Op de vraag hoe de raad sturing kan geven geef ik je vanuit de griffie antwoord.

Op welke wijze kan de raad, behalve via het indienen van een zienswijze, sturing krijgen/hebben op 
de kosten, of beter gezegd de begroting.
De raad heeft vooral ruimte bij het indienen van de zienswijze. Dat is het moment waarop de raad 
invloed heeft en aandachtpunten mee kan geven voor het volgende jaar. Daarnaast heeft de GGD dit 
jaar een bijeenkomst georganiseerd voor de deelnemende gemeenteraden. Ook dat is een moment 
om informatie mee te krijgen. Het college is verder in positie en die zit er gezien de zienswijze al stevig
in. Als raad kan je de wethouder hier in ondersteunen en bekrachtigen.

Kunnen we zaken amenderen of wat zijn de ruimten die we als raden hebben? 
Je kan de zienswijze amenderen. Je kunt in de commissie daarvoor draagvlak zoeken.

Hartelijke groet,

AnneMarie Hiemstra
Raadsadviseur 
Ik werk op ma I di I wo-middag

Van: Riëtte Habes <riette@samenstichtsevecht.nl> 
Verzonden: donderdag 8 juni 2023 16:09

Beste Lisette, 

Op welke wijze kan de raad, behalve via het indienen van een zienswijze, sturing 
krijgen/hebben op de kosten, of beter gezegd de begroting.

Kunnen we zaken amenderen of wat zijn de ruimten die we als raden hebben? 
Ik lees dat de Ggd wettelijke taken uitvoert en daar zit n.l. een verplichtend karakter aan. Zijn 
er taken die de GGD uitvoert die niet wettelijk verplicht zijn?

Aangezien de meerkosten substantieel zijn is dit voor onze fractie een belangrijke vraag. 

Verder zouden we graag meer duidelijkheid hebben over de kosten (gemeentelijke bijdrage)  
die gemaakt zijn met de desinvestering op het ggdid dossier. Zou de wethouder in de 
commissie hierover meer kunnen zeggen of kan hierover via RIB de raad nader geïnformeerd 
worden? 
De gevolgen van het minder efficiënt kunnen werken zien we terug. Maar niet of dat de 
desinvestering niet op enigerlei wijze verhaald kan worden.

Wij begrijpen niet dat de extra lasten covid monitor nog doorlopen. En 2 destijds werd gezegd
dat coronagerelateerde kosten door het Rijk zouden worden vergoed. Hoezo betalen 
gemeenten dan nu deze extra lasten? 

Dankjewel voor je hulp in deze. Graag het verzoek de vragen en antwoorden te publiceren in 
het Raadsinformatiesysteem.

Hartelijke groet,

Riëtte
Samen Stichtse Vecht
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